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Na sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždina održanoj u ponedjeljak, na dnevnom 

redu se, uz točku o osnovanosti pokretanja postupka za izradu i donošenje 

prostornih planova, raspravljalo i o Prijedlogu Odluke o izradi Urbanističkog plana 

uređenja zone „VIS Konfekcija“ u Varaždinu. Vijećnici Kluba vijećnika HDZ-a Grada 

Varaždina nisu podržali donošenje ove odluke. 

 

Naime, inicijativu za izmjenu UPU-a podnijelo je društvo Vis konfekcija d.d. Većinski 

dioničari spomenutog društva su TEX-CO d.o.o. s 34%, Biserka Petrić sa 6% i Milica 

Čengić sa 6%. Direktor tvrtke TEX-CO d.o.o. je gradski vijećnik Hrvoje Petrić, ujedno 

jedan od voditelja platforme Budimo grad. Zanimljivost leži i u činjenici da je na 

prošlim lokalnim izborima najveći donator platforme Budimo grad bila upravo 



gospođa Biserka Petrić, članica društva TEX-CO d.o.o. te predsjednica Nadzornog 

odbora društva Vis konfekcija d.d.  

 

Predsjednik Kluba vijećnika HDZ-a Damir Habijan tijekom rasprave postavio je 

pitanje da li se gradski vijećnik Hrvoje Petrić radi navedenih činjenica nalazi u sukobu 

interesa. Znakovito je bilo za vidjeti da vijećnik Petrić, kada je shvatio da odluka neće 

proći zbog nedovoljno glasova, prilikom glasovanja nije bio suzdržan, već je glasao 

za Prijedlog Odluke, što je bio odlučujući glas da Odluka prođe na Gradskom vijeću. 

Interes Hrvoja Petrića da se ovakva odluka donese je razvidan.  

 

Damir Habijan također je postavio pitanje da li platforma Budimo grad ovime vraća 

uslugu svojoj donatorici Biserki Petrić: „Je li donošenje ove Odluke uvjet da Budimo 

grad uskoro podrži Odluku o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada koja je danas povučena sa sjednice? Je li moralno i transparentno da 

platforma Budimo grad, kao opcija koja svima docira i drži moralne lekcije, putem 

svog vijećnika glasa za odluku za izmjenu UPU-a, pri čemu je taj isti vijećnik direktor 

većinskog dioničara društva Vis konfekcija d.d., a njegova majka predsjednica NO i 

donatorica Budimo grad? Dobro je da Grad razmišlja i ide u smjeru razvoja i da 

gledamo ovakve prostore jer, kao što smo čuli, to nije više industrijsko postrojenje 

već se gleda i na neku urbanu preobrazbu, da se taj industri jski prostor pretvori u 

naselje s višestambenim zgradama i obiteljskim kućama. Međutim, u tom kontekstu 

treba otvoriti i temu vezanu uz sukob interesa vijećnika Hrvoja Petrića za koju 

smatram da je bitna radi sastava ovog Gradskog vijeća.“ – rekao je Habijan.  

 

Važno je za napomenuti i da se novim UPU-om stvaraju preduvjeti za urbanu 

preobrazbu industrijskog kompleksa i izgradnju novog stambenog naselja u 

Varaždinu. 

 


